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PROTOKÓŁ NR XXI/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 23 czerwca 2016 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

23 czerwca 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 0900 do godz. 1350. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą          asp szt. Janusz Bogdański 

5. Mecenas             p. Tomasz Rychlicki 

6. Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy p. Łukasz Wieczorek,  

p. Wiktoria Pakuła 

7. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów      p. Jan Trzaskowski 

8. Pracownicy U M i G w osobach:                 p. Andrzej Przyborek 

                                                                    p. Agnieszka Łuczak 

                      p. Elżbieta Grochal 

             p. Tomasz Bogacki 

9. Kierownik M G O P S                   p. Urszula Gil 

10. Pracownik  M G O P S                     p. Lucyna Senator 

11.Prezes Miejsko – Gminnego Klubu Honorowych Dawców Krwi 

,,KROPELKA,,. – p. Franciszek Kuśmirek  

12. Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego p. Jolanta Kosiacka 

13.Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP                   p. Tadeusz Klatka  

14. Komendant Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

RP                                                                               p. Jacek Chrobok 

15. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych                p. Marian Misztal 

16. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

17. Przewodniczący Gminnej Rady Młodzieży         p. Łukasz Wieczorek 
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                                                                                    p. Wiktoria Pakuła 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

4. Wystąpienie p. Tadeusza Klatki Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko – 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP oraz p. Jacka Chroboka 

Komendanta Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

RP.  

5. Wystąpienie p. Franciszka Kuśmirka Prezesa Miejsko – Gminnego Klubu 

Honorowych Dawców Krwi ,,KROPELKA,,.  

6. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 oraz prognoza 

na lata 2016 i 2017 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę 

sytuacji społecznej i demograficznej. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2015. 

- omówienie sprawozdań przez Skarbnika Miasta i Gminy. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu 

z realizacji budżetu za 2015 rok. 

- przedstawienie oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok przez 

Komisję Rewizyjną. 

- przedstawienie oceny sprawozdania finansowego za 2015 rok przez Komisję 

Rewizyjną. 

- przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za 2015 rok. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium 

z wykonania budżetu za rok 2015. 

- dyskusja. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2015. 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021.  
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e) udzielenia pomocy finasowej Powiatowi Grójeckiemu. 

f) zmiany Uchwały Nr VII/27/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 marca 2015roku w sprawie przyznawania Nagród Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

g) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych lub znajdujących sie na obszarze Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

h) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wraz i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

i) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

j) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

k) przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą. 

l) uchylenia Uchwały Nr XX/134/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 28 kwietnia 2016 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 

kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu Miejsko- Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania jej Statutu.  

ł) wprowadzenia zmian do  Uchwały Nr XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o 

utworzeniu Miejsko- Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad 

Pilicą i nadania jej Statutu.  

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zaproponował wycofanie z porządku 

obrad projekt uchwały w pkt.10 ppkt. f) w sprawie zmiany Uchwały Nr 

VII/27/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 26 marca 

2015roku w sprawie przyznawania Nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury. Projekt uchwały zgodnie z propozycją 

radnych został wycofany do prac w Komisji. 

Następnie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekty uchwał: 

- w sprawie utworzenia Żłobka Samorządowego, dla którego organem 

prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą oraz nadania mu statutu. 
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- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2016 roku. 

- w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2014 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą z dnia 1 grudnia 2014 w sprawie ustalenia składu liczbowego Komisji 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- w sprawie uzupełnienia składu osobowego  stałych  Komisji Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przystąpiono do głosowania porządku obrad. W głosowaniu jednogłośnie 13 za 

na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto 

porządek obrad.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady z dnia 23 czerwca 2016 roku był tradycyjnie 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia 

lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Głos zabrał dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Marian Misztal. Pan 

dyrektor odniósł się w kwestii funkcjonowania stacji uzdatniania wody w 

Nowym Mieście. Ostatnio były braki w dostawie wody, które wynikały z 

nadmiernego poboru wody na podlewanie ogródków działkowych, sadów, 

truskawek. Kłopoty ze stacją zaczęły się po wybudowaniu w 2015 roku 12 km 

sieci do wsi Bełek i Świdrygały. Stacja wybudowana była w 2007 roku, 

urządzenia techniczne są wyeksploatowane. W tej chwili wymaga gruntownego 

remontu. Zwiększona ilość odbiorców oraz podlewanie ogródków, upraw 

rolnych powodowało to, że stacja się wyłączała samoczynnie. Są urządzenia, 

które przy obniżeniu wody w zbiorniku powodują wyłączenie stacji do 

uzupełnienia tej wody. Na dzień dzisiejszy jest opracowana dokumentacja i 

stacja będzie podlegała modernizacji. O tym, że były podlewane wodą z sieci 

gminnej ogródki świadczą ostatnie opłaty niektórych mieszkańców z Bełku, 

Świdrygał. W tej chwili jest woda i w tym tygodniu jej nie brakowało.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że w dniu 14 czerwca odbyło się wspólne 

posiedzenie komisji. W związku z tym zaproponował, aby protokół ze 

wspólnego posiedzenia odczytał prowadzący posiedzenie radny Bartosz Gulina.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina odczytał protokół ze 

wspólnego posiedzenia.  W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Kierownik MGOPS    p. Urszula Gil 

5. Dyrektorzy szkół: 

 Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Janina 

Wyszkowska 

 Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach – p. Marzanna Olborska 

 Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Teresa 

Musiałowska 

6. Proboszcz Parafii Rzymsko-Katolickiej – Ksiądz Krzysztof Białkowski 

7. Ojciec  Zdzisław Tokarczuk - Gwardian Klasztoru Braci Mniejszych 

Kapucynów  

8. Mazowiecki Wojewódzki Konserwator Zabytków – p. Marek Figiel 

9. Pracownicy U M i G w osobach:  p. Agnieszka Łuczak 

       p. Elżbieta Grochal 

       p. Tomasz Bogacki 

10. Dyrektor ZUK     p. Zdzisław Misztal 

11. Przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta nad Pilicą w 

osobach: 

      - p. Barbara Kokoszkiewicz 

      - p. Zygmunt Kalisiński 

12. Kustosz Muzeum    p. Krzysztof Witlib 

13. Mieszkaniec     p. Marian Dziedzic 

 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z konserwatorem zabytków i omówienie problematyki na terenie  

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok oraz 

sprawozdań finansowych za 2015 rok. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt.1 Po przywitaniu wszystkich zgromadzonych na posiedzeniu gości i po 

przedstawieniu porządku posiedzenia udzielono głosu Panu Konserwatorowi 

Markowi Figlowi, który zapoznał wszystkich z Ustawą z dnia 23 lipca 2003 

roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. Następnie głos zabrała Pani 

Barbara Kokoszkiewicz Przedstawiciel Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta 
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nad Pilicą przedstawiając następujące  problemy dotyczące zabytków na terenie 

naszej gminy. W kolejnym pkt. posiedzenia p. Tomasz Bogacki omówił 

projekty uchwały w sprawie: 

-  uchylenia Uchwały Nr XX/134/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 28 kwietnia 2016 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 

kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu Miejsko- Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania jej Statutu oraz  

- wprowadzenia zmian do  Uchwały Nr XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o 

utworzeniu Miejsko- Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad 

Pilicą i nadania jej Statutu.  

Następnie została omówiona sprawa podjęcia uchwały Nr XXI/135/2016 

z dnia 9 czerwca 2016 roku w sprawie zasad udzielenia stypendium za wyniki w 

nauce i inne osiągnięcia naukowe dla uczniów szkół podstawowych, gimnazjów 

i szkół ponadgimnazjalnych, zamieszkujących na terenie gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą. Uchwała została wycofana z porządku obrad i będzie procedowana 

na posiedzeniach komisji.  

Pani Agnieszka Łuczak przedstawiła Uchwałę nr VII/27/2015. Projekt zmiany 

zakłada wniosek, który został wypracowany w trakcie posiedzenia Komisji 

Oświatowo – Społecznej. Nagrody będą przyznawane tym osobom, które 

szczególnie promują naszą gminę. Następnie p. Skarbnik zapoznała radnych ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015 rok oraz sprawozdaniem 

finansowym za 2015 rok. Sprawozdania otrzymały opinię pozytywną 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Komisja zapoznała się z projektami uchwał w 

sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za rok 2015 oraz zmiany uchwały budżetowej na 

2016 rok. Kolejna sprawa, która była poruszana dotyczyła stacji uzdatniania 

wody. Pani Skarbnik omówiła projekty uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

na lata 2016-2021.  

- udzielenia pomocy finasowej Powiatowi Grójeckiemu. 

- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wraz i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Elżbieta Grochal zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie:  

- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

- szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
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przez właścicela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

- przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z treścią podania kierowanego do 

Burmistrza o Rady Miejskiej w sprawie wydzierżawienia 400m2 placu działki nr 

295/8 przy ul. Tomaszowskiej sąsiadującej z Topazem na okres 10 lat w celu 

inwestycji – postawienia automatycznej myjni samochodowej. Komisja wydała 

negatywną opinię. Następnie członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej w 

sprawie dotyczącej przyznania nagród uczniom: Michałowi Domagale i Wiktorii 

Wasiak w wyniku głosowania wyrazili negatywną opinię z uwagi na brak 

promocji Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez w.w osoby spośród sponsorów. 

Spraw bieżących kierowanych do komisji nie zgłoszono. N atym posiedzenie 

komisji zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

Poinformował, że komisja w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie 

komisji w dniu 25 maja br. oraz wspólne posiedzenie komisji w dniu 14 

czerwca. 

Na posiedzeniu komisji w dniu 25 maja br. udział wzięli członkowie komisji 

wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 

3. Dyrektorzy szkół: 

- Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą -                      

p. Janina Wyszkowska 

 - Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach – p. Marzanna Olborska 

- Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Teresa 

Musiałowska 

- Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Jolanta 

Kosiacka 

4. Pracownik U M i G – p. Agnieszka Łuczak 

5. Sołtys wsi Rosocha – p. Monika Włodarska 

6. Mieszkanka wsi Żdżarki - p. Gapys      

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba - przewodniczący Komisji 

Oświatowo – Społecznej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1.Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2016/2017. 

2. Zaopiniowanie wniosków do nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury dla: 
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-  ucznia kl. I ZSZ Nr1 w Skierniewicach i I kl. Samorządowej Szkoły 

Muzycznej w Skierniewicach Michała Domagały na nominacje do udziału w 

Festiwalu ,,Magia Italiana”. 

- ucznia kl. I Zespołu Szkół w Cielądzu Wiktorii Wasiak na nominacje do 

udziału w Festiwalu ,,Magia Italiana”. 

3.Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt. 1 Dyrektorzy szkół działających na terenie miasta i gminy 

przedstawili projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2015/2016.  

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów i 

zaopiniowali je pozytywnie.  

Pani Marzanna Olborska  dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach 

poinformowała, że w oparciu o przepisy ustawy o systemie oświaty  został 

stworzony arkusz organizacyjny. W szkole jest 6 oddziałów oraz jeden oddział 

zerowy i jeden dla dzieci młodszych grupa 3-4 letnia. Skład kadry się nie 

zmienił. W ramach wakatu 3 godziny zajęć technicznych i 38 godzin zajęć 

przygotowania do życia w rodzinie.   

Pani Janina Wyszkowska  dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą poinformowała, że ogólna ilość uczniów 329 w tym 17 klas, 

dwie grupy przedszkolne 43 dzieci w grupach zaplanowano 6 – cio latki oraz 5 – 

cio i 6- cio latki. Następnie p. dyrektor przedstawiła stan zatrudnienia 

nauczycieli. W roku ubiegłym było zatrudnionych 7 nauczycieli na okres 1 roku 

(umowa na czas określony), 1 osoba odejdzie  z racji redukcji etatu (osoba, która 

posiada uprawnienia emerytalne). W ramach wakatu 5 godzin języka polskiego, 

8 godzin muzyka oraz godziny nauk wspomagających. Pani dyrektor dodała, 

również, że w ramach wakatu powstanie stanowisko dyrektora i wicedyrektora 

szkoły. W roku bieżącym kadencja dyrektora się kończy natomiast wicedyrektor 

zrezygnował z funkcji pełnienia stanowiska.  

Pan Burmistrz w kwestii uzupełnienia wypowiedzi. Organ prowadzący może po 

konsultacji z Radą Pedagogiczną podjąć taką decyzję i taka konsultacja już się 

odbyła. Po spotkaniu z Radą Pedagogiczną większością głosów uznała, aby p. 

Wyszkowska pełniła funkcję dyrektora w tej placówce. Zwróciliśmy się o opinię 

do Kuratorium Oświaty i po uzyskaniu zostanie podjęta decyzja. Natomiast 

zastępca dyrektora p. Chałupka na własną prośbę rezygnuje z pełnienia funkcji.   

Sołtys wsi p. Monika Włodarska zapytała czym jest uwarunkowany podział 

grup wiekowych dzieci najmłodszych w Szkole Podstawowej w Żdżarach, a w 

Szkole Podstawowej w Nowym Mieście. Pani dyrektor Olborska odpowiedziała, 

że jeżeliby byłaby liczba dzieci 25 w wieku 5 –ciu lat wówczas taka grupa 

byłaby utworzona bez dokonania podziału wiekowego. Pani dyrektor 

poinformowała, że w oddziale przedszkolnym są miejsca wolne. 

 

Pani dyrektor Teresa Musiałowska  dyrektor Publicznego Gimnazjum w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Poinformowała że nie zmienia się liczebność klas 

zaplanowano 3 –klasy I, 3 – klasy II i 3 – klasy III. Ogółem liczba uczniów 167. 
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Wszyscy nauczyciele mają zapewnioną pracę, oprócz nauczyciela geografii, 

która ma niepełny wymiar godzin. Niektórzy ze względu na brak naliczonych 

godzin do przedmiotu będą uzupełniane zajęciami świetlicowymi. Jest osoba, 

która ma niepełny etat (która ma uprawnienia do przejścia na emeryturę)osoba 

ta została poinformowana o dalszych decyzjach. 

Pani Jolanta Kosiacka  dyrektor Liceum Ogólnokształcącego. W tej chwili są 4 

klasy odeszła klasa maturalna. Rekrutacja zakończy się w lipcu i wówczas 

będzie wiadomo ile będzie klas pierwszych. Arkusz skonstruowany jest na jedną 

klasę – pierwszą. W przyszłym roku prawdopodobnie będzie pracować 16 

nauczycieli, 3 nauczycieli pełnozatrudnionych, 13 nauczycieli 

niepełnozatrudnionych. Liczba godzin 218 w tym ponad wymiarowych 12, 

liczba godzin  pedagoga 12, liczba godzin bibliotekarza 9. W ramach wakatu 14 

godzin języka polskiego. Nauczyciel przewidziany do zwolnienia to jedna osoba 

zatrudniona na podstawie mianowania, która otrzymała już wypowiedzenie.  

Pan dyrektor nauczyciel języka angielskiego, który jest w tym momencie na 

urlopie dla poratowania zdrowia musi wrócić do pracy na 18 godzin. Panu 

dyrektorowi została przedstawiona propozycja ograniczenia etatu. Pan dyrektor 

nie wyraził zgody. W tej sytuacji nie ma pełnego etatu dla drugiego nauczyciela 

od języka angielskiego. I w związku z powyższym brak etatu dla kolejnego 

nauczyciela, który otrzymał wypowiedzenie. Ponadto jest jeden nauczyciel 

kończący awans mianowany. Osoba ta pracuje w bibliotece, żeby kontynuować 

awans trzeba mieć pół etatu w tej chwili liczba godzin etatowych bibliotece 9 - 

nie ma etatu. Uczniowie z orzeczeniem lekarskim jedna osoba. Następnie pani 

dyrektor przedstawiła stan zatrudnienia pracowników administracyjnych. 

Pan Burmistrz uzupełnił wypowiedź. Jeśli chodzi o Liceum dyrekcja musi wiele 

poczynić  w tym kierunku, żeby stworzyć etatów więcej. Jak wynika z 

informacji nauczycieli pełnozatrudnionych jest mało większość pracuje w 

niepełnym etacie, gdzieś jeszcze pracując. Jest to nie dobra struktura szkoły z 

tego względu na to, że nauczyciele nie są tak zaangażowani w pracę szkoły. 

Jeśli chodzi o dzieci najmłodsze jak pani dyrektor zaznaczyła wolno 

prowadzący nie ma jeszcze obowiązku  kształcenia najmłodszych dzieci 

natomiast przyszły rok będzie do tego obligował. Na naszym terenie są trzy 

przedszkola odpłatne. Podjęto decyzję o wybudowanie dwóch dodatkowych sal 

do naszego przedszkola. Projekt został wykonany i w miarę możliwości 

finansowych zadanie zostanie realizowane.  

Przewodniczący komisji prosił dyrektorów szkół o zapoznanie się i 

przedstawienie opinii w formie pisemnej uwag do projektu uchwały w sprawie 

zasad udzielania stypendium za wyniki w nauce i inne osiągnięcia naukowe dla 

uczniów szkół podstawowych, gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych, 

zamieszkujących na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Dyrektor Publicznego Gimnazjum wspomniała w dniu 6.10. br. odbędą się 

uroczystości 10 - lecia nadania imienia szkoły.  
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Radny Sebastian Stolarek prosił, aby na najbliższe posiedzenie komisji 

przygotować dane statystyczne uczniów, którzy mają średnią ocen powyżej 5,30 

i 5,50.  

W pkt. 2 Pracownik U M i G Agnieszka Łuczak zapoznała z wnioskami do 

nagrody za osiągnięcia twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury dla dwóch uczniów naszej gminy Michała Domagały i Wiktorii Wasiak.  

Pan Burmistrz powiedział, że zarówno ze strony kadry pedagogicznej i samych 

mieszkańców, pojawiły się sugestie, że w naszej gminie nie promuje się dzieci 

uzdolnionych artystycznie albo dzieci, które osiągają dobre wyniki np. w 

dziedzinie sportu. W związku z tym taki regulamin został przygotowany. Tak 

się złożyło, że uczniowie są mieszkańcami naszej gminy, ale nie są uczniami 

naszych szkół. W roku ubiegłym wpłynęły wnioski zgłoszeniowe do nagrody 

dla uczniów, które zostały zaopiniowane pozytywnie. Natomiast nie było  

informacji ze strony szkoły, że uczniowie otrzymali nagrody przy współudziale 

naszej gminy.   

Dyrektor p. Marzanna Olborska zaznaczyła, że uczniowie nie uczęszczali do 

szkół ponad gimnazjalnych na naszym terenie. Należałoby bardziej 

doprecyzować regulamin w/w projektu uchwały w sprawie udzielania 

stypendium za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. 

Radny Sebastian Stolarek powiedział, że zasięgnął informacji na temat dwóch 

uczniów. Jeśli chodzi o promocję naszego miasta i gminy nie udało się znaleźć 

informacji, które by za pośrednictwem tych osób nasze miasto promowały.  

W pkt 3. Mieszkanka wsi Żdżarki p. Bożena Gapys zgłosiła problem 

niebezpiecznego wyjazdu ze swojej posesji. W pasie drogi wojewódzkiej jest 

ciągnąca się wysepka, która z trudem jest omijana przez samochody ciężarowe. 

Z uwagi na duże nachylenie drogi notorycznie samochody wypadają z jezdni na 

łuku drogi. 

Na szczęście do tej pory wszystkie zdarzenia kończyły się na uszkodzonej 

siatce, zgiętych słupkach, wgnieceniach karoserii i zbitych szybach, ale 

nietrudno sobie wyobrazić najtragiczniejszy scenariusz. Pani Gapys prosiła o 

usunięcie wysepki lub jej oświetlenie być może przydałoby się również lepiej 

wyprofilować jezdnię.  Prosiła, aby w najbliższym czasie przyjechać na miejsce 

i sprawdzić stan drogi i spróbować znaleźć ewentualne rozwiązanie. Pani Gapys 

prosiła o koszenie rowów przydrożnych.  

Pan Burmistrz powiedział, że nie można powiedzieć, że problem nas nie 

dotyczy bo byłoby to złe stwierdzenie. Droga ta jest wojewódzka wykonanie 

wysepek na tej drodze miało poprawić bezpieczeństwo. Podobna sytuacja jest w 

miejscowości Żdżary. Pan Burmistrz wyjaśnił, że należałoby skierować do 

zarządcy dróg pismo z podpisami mieszkańców i potwierdzenia okoliczności 

zdarzeń w formie zdjęć. 

Radny Czesław Lewecki poparł wypowiedź przedmówców. Zaproponował, aby 

policja wzmożyła kontrolę przede wszystkim prędkość z jaką poruszają się 

kierowcy na tym odcinku drogi. 
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Komisja wnioskowała, aby w projekcie uchwały w sprawie przyznawania 

Nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury,  dopisać 

,,…za osiągnięcia, które szczególnie promują naszą gminę…” Komisja w 

sprawie opinii ustosunkuje się na kolejnym posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poinformował planowanym o wspólnym posiedzeniu 

Stałych Komisji Rady po  wydaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

przedłożonej Uchwały Komisji Rewizyjnej.  

Radny Czesław Lewecki podziękował panu Burmistrzowi za zmianę organizacji 

ruchu w kierunku Waliska, który służy poprawie bezpieczeństwa.   

Sołtys wsi Rosocha p. Monika Włodarska wnioskowała o zamontowanie kosza 

na przystanku autobusowym (Rosocha), o usunięcie zeschniętego drzewa przy 

drodze powiatowej (między Sacinem, a Rosochą) oraz przedłużenie chodnika 

przy drodze powiatowej. 

Pani Sołtys przypomniała w kwestii organizacji tegorocznych dożynek. 

Przewodniczący Komisji poruszył problem parkowania samochodów przy ul. 

Tomaszowskiej. Wyjeżdżając od strony przychodni (ul. Spacerowa) wracając na 

drogę powiatową  z lewej strony jest słaba widoczność ponieważ auta parkują 

praktycznie do samego skrzyżowania. Zapytał czy nie zasadne byłoby 

ustawienie znaku zakazu parkowania w odległości około 50 m od tego zakrętu.  

Radny Czesław Lewecki poparł problem.  

Zaproponowano zaproszenie na kolejne posiedzenie komisji prezesa spółdzielni 

mieszkaniowej przy ul. Tomaszowskiej.  

Radny Sebastian Stolarek przekazał, że nadmierna prędkość z jaką poruszają się 

kierowcy na ul. Mostowej również przyczyniła się, że samochód ciężarowy 

niejednokrotnie uszkodził budynek domu p. Lachmirowicz. Droga nie jest 

gminna brak jest oznakowań niebezpieczne zakręty, jest stromy zjazd.  

Następnie radny przekazał do wglądu materiały zdjęciowe zapełnionego 

odpadami komunalnymi kontenera przy zejściu do rzeki przy ul. Mostowej. 

(zdjęciowe stanowią załącznik do niniejszego protokołu). Radny prosił o wywóz 

kontenera zapełnionego odpadami komunalnymi, wymianę kontenera na odpady 

zbierane selektywnie (przy mostku zejście nad rzekę), oczyszczenie rowu przy 

mostku i wygospodarowanie środków na jego naprawę.   

Pan Burmistrz odpowiedział, że pracownicy interwencyjni Zakładu Usług 

Komunalnych będą w przyszłym tygodniu oczyszczali teren wokół mostku i 

wyspy. Przygotowany jest projekt zagospodarowania terenu wyspy, który będzie 

realizowany. Jeśli chodzi o usunięcie odpadów komunalnych zaplanowano w 

tym tygodniu.  

 

Przewodniczący Rady nawiązał do wypowiedzi radnego Stolarka. Przypomniał, 

że w planie pracy komisji jednym z punktów posiedzenia są sprawy związane z 

ochroną środowiska, ujawnianie i zwalczanie dzikich wysypisk śmieci. 
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Właściwym jest jak zauważył radny Stolarek. To że komisja dokonana objazdu 

terenu naszej gminy to nie skutkuje tym, że za kilka dni tego wysypiska nie 

będzie. Zebrane są materiały i należy interweniować. Przewodniczący Rady 

wnioskował, aby w formie jaką przedstawił radny Stolarek ujawniać dzikie 

wysypiska, a nie w formie objazdu terenu naszej gminy.   

Radny Czesław Lewecki wnioskował ponownie o ustawienie przy dzikich 

wysypiskach atrapy teren monitorowany (przy mostku zejście nad rzekę) oraz 

wzmożonej kontroli policji tego terenu. 

Przewodniczący Rady poinformował o planowanym wspólnym posiedzeniu 

komisji 2 czerwca natomiast sesji 9 czerwca. Na tym posiedzenie komisji 

zakończono.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przewodniczących komisji. Nie 

zgłoszono. 

W międzyczasie Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości p. Jana 

Trzaskowskiego – przewodniczącego Gminnej Rady Seniorów, p. Łukasza 

Wieczorka – przewodniczącego Młodzieżowej Rady Gminy, oraz mecenasa p. 

Tomasza Rychlickego.  

 

PKT 4 

Głos zabrał p. Tadeusz Klatka Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. Pan Prezes złożył 

informacje o działalności jednostek na terenie naszej gminy. Na terenie naszej 

gminy działa 9 jednostek ochotniczych straży pożarnych. Dwie jednostki Nowe 

Miasto i Żdżary należą do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego. 

Według stanu na dzień 31 grudnia 2015 roku łączna liczba członków OSP 

liczyła 266 druhów. Najstarszą jednostką jest OSP Nowe Miasto, która działa 

nieprzerwanie od 1900 roku. Liczy 60 członków jest wiodącą jednostką w 

Powiecie Grójeckim i klasuje się w pierwszej 50 - ce w województwie 

mazowieckim. Posiada 5 wozów bojowych i nowoczesną strażnicę. Następuje 

dalsza poprawa baz lokalowych w pozostałych jednostkach. W ostatnim okresie 

czasu w dniu 24 kwietnia wybrano nowy 13 osobowy Zarząd Miejsko – 

Gminny. Wśród osób zarządu powołano Przewodniczącego Rady p. Tomasza 

Pietruchę. Dużą uwagę związek przywiązuje do pracy społeczno – 

wychowawczej. Zgodnie z tradycją co roku organizowane są Dni Strażaka. 

Strażacy biorą udział we wszystkich uroczystościach patriotyczno – religijnych. 

Przy OSP działa orkiestra dęta licząca 24 osoby.  

Na terenie naszej gminy w minionej kadencji miało miejsce 672 zdarzenia, które 

wymagały interwencji. Zdarzenia te obejmowały 314 pożarów, 358 zagrożeń. 

Największy udział w zdarzeniach miało OSP Nowe Miasto 490, Żdżary 55, 

Gostomia 53. Strażacy brali czynny udział w zabezpieczeniu imprez masowych 

zorganizowanych na terenie gminy w tym corocznie organizowanym ,,Nowe 

Miasto biega „ i inne. Nasze jednostki brały udział w zdarzeniach poza terenem 

naszej gminy. W 2014 roku odnotowano największy pożar lasu na pow. 25 ha. 
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Systematycznie ulega poprawa stanu wyposażenia jednostek w sprzęt. OSP ma 

na wyposażeniu 13 samochodów pożarniczych. W ostatnim czasie przybyły 3 

samochody. Znacznie poprawiło się umundurowanie strażaków ochronne i 

wyjściowe. Członkowie OSP wiele uwagi poświęcają działalności tradycyjnej 

głównie były to pogadanki, zebrania w szkołach, pokazy podczas Dni 

Honorackich. Ważnym elementem strażaków jest podnoszenie kwalifikacji 

przez szkolenia, zawody, ćwiczenia. W sumie przeszkolonych zostało 72 

druhów. Uczestniczą też w zawodach sportowo – pożarniczych, które odbyły się 

w 2014 roku zawody gminne. Jeśli chodzi o działalność finansową 

podstawowymi źródłami finansowania OSP są środki finansowe z budżetu 

gminy. W ostatnich latach na ten cel wydatkowano kwotę ponad 3 mln. zł. W 

tym były zakupy inwestycyjne w postaci samochodów. Trwałość finansowa 

poszczególnych jednostek jest zróżnicowana są wśród nich takie, które poza 

składkami nie mają innych dochodów, ale są też takie, które roczne dochody 

sięgają kilkunastu tysięcy złotych.  W sprawozdaniu tym nie zostały poruszone 

wszystkie problemy dotyczące działalności oddziału Miejsko – Gminnego. 

Działalność OSP staje się coraz trudniejsza bardziej odpowiedzialna, 

wymagająca ogromnej wiedzy. Osiągnięcia o których dzisiaj mówimy są 

wynikiem ofiarnej pracy wszystkich członków w codziennej służbie. 

Korzystając z tej okazji podziękował za bezinteresowną służbę wszystkim 

ochotnikom. Serdeczne podziękowania złożył władzom samorządowym miasta i 

gminy za dobrą współpracę, za życzliwość, za dostrzeganie potrzeb jednostek 

OSP. Zapewniamy zaangażowanie w naszej dalszej służbie, która jest główną 

dewizą naszej działalności strażaków – ochotników.  

            Głos zabrał  Komendant Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP p. Jacek Chrobok. W ostatnim okresie 5 –u lat w 

jednostakach pojawiły sie braki jak wspomniał w swoim wystapieniu Prezes, a 

przede wszystkim jest potrzeba, aby tych braków nie było. Na liczbę 266 

członków jednostek do udziału w akcji pożarniczych może tylko przystąpić 50 

druhów. Strażacy często narażają swoje zdrowie i życie. Jeżeli strażak już 

naraża swoje życie to powinien mieć zapewnione przywileje bądź członkowie 

jego rodziny. Pan komendant zwrócił sie z prośbą o przywrócenie dodatkowego 

etatu nocą w jednostce. Przede wszystkim chodzi o bezpieczeństwo naszego 

społeczeństwa.  Poprzednia p. Burmistrz zdjęła etat w ramach oszczędności.  

Przewodniczący Rady pogratulował ze strony rady za zmiany, które się 

dokonały w stowarzyszeniu. Dodał, że radni są otwarci na argumenty i 

wspomniane inwestycje. Podziękował Prezesowi i Komendantowi straży za 

spędzony czas na dzisiejszej sesji.  

 

PKT 5 

Głos zabrał Franciszek Kuśmirek Prezes Miejsko – Gminnego Klubu 

Honorowych Dawców Krwi ,,KROPELKA,,. Zaapelował do obecnych i ludzi 

dobrej woli, żeby oddawali krew. W klubie dawców krwi ,,Kropelka“ jest około 
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70 osób. Działania klubu wspierają: Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha, 

Gminna Spóldzielnia Nowe Miasto, Urząd Miasta i Gminy Nowe Miasto,  

Urząd Gminy w Sadkowicach, Drzewicy, Ditta-Seria w Żdżarach, Nowoplast 

Sacin, p. Andrzej Nowakowski, p. Krzysztof Kośka, p. Kazimierz Ziętek, p. 

Dariusz Cudzich, p. Janusz Smoleń. Co roku chcemy się zrewanżować tym 

wspierajacym nasze działania. W ostatnim okresie czasu wspiera nas nowy 

dyrektor Liceum p. Jolanta Kosiacka. Współpraca zupełnie jest inna jak 

dotychczas była. Obecnie klub nosi nazwę ,,Kropelka“ i mieści się przy liceum 

w ten sposób promujemy naszą gminę. Uczestniczymy również co roku w 

spotkaniach opłatkowych w Kadetrze Wojskowej w Warszawie i w ten sposób 

także promujemy naszą gminę. W 2013 roku Starostwo Powiatowe w Grójcu 

uhonorowało działalność jako - Klub 2013 roku. Wszystkie osiągnięcia Klubu 

są umieszczone na tablicy ogłoszeniowej przy Liceum. W związku z tym Prezes 

wyróżnił za dotychczasową współpracę dyrektor Liceum p. Jolantę Kosiacką 

oraz nieobecnych p. Wiesława Zarasia i p. Adriana Laudy.   

Pani Kosiacka podziękowała za wyróżnienie. Dla Liceum to zaszczyt gościć 

krwiodawców i podziękowała p. Kuśmirkowi za wytrwałość, a nam wszystkim 

życzyła, abyśmy nie musieli z tej wytrwałości korzystać. Następnie 

podziękowania przekazał  Przewodniczący Rady.  
 

Uczniowie Liceum p. Wiktoria Pakuła oraz Łukasz Wieczorek przedstawili 

prezentację multimedialną, których tematem były wydarzenia ugody 

Łęgonickiej. Uczniowie zaprosili wszystkich na uroczyste obchody 350 

rocznicy zawarcia ugody Łęgonickiej, które odbędą się na terenie naszej gminy 

w dniach 6-7 sierpnia.  

 

PKT 6 

Kierownik Posterunku Policji asp. Janusz Bogdański poinformował, że 

kończy się półrocze i jest to okres podsumowań, statystyk policji. Nasza gmina 

na tle innych gmin na terenie powiatu grójeckiego jest gminą o zanotowanej 

najmniej liczbie przestępczości. Przestępczość spada w porównaniu do lat 

poprzednich.  Wynika to ze względu na pomoc ze strony naszych obywateli, 

którzy sami zapewniają sobie poczucie bezpieczeństwa. Kierownik zwrócił 

uwagę na aspekt, że jest to czas prac polowych.  Prosił, aby zwrócić uwagę na 

nie pozostawianie domostw bez opieki. W ostatnim czasie zanotowano kolejną 

próbę oszukania osób starszych. Zaapelował, aby za pośrednictwem obecnych 

dotrzeć do osób w swoich rodzinach, sąsiadów, aby sołtysi na zebraniach 

informowali o takich przypadkach. Prosił również o przestrzeganie przepisów o 

ruchu drogowym, o oświetleniu maszyn rolniczych poruszających się po zmroku 

i używania przez pieszych elementów odblaskowych w sposób widoczny dla 

innych uczestników ruchu. 
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Głos zabrała kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej p. Urszula Gil. Zanim oddała głos p. Lucynie Senator, która 

przedstawi ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2015, Pani Kierownik 

przekazała, że kończy się okres przyjmowania wniosków  i prosiła, aby je 

składać. Na dzień dzisiejszy objętych programem 500+ w naszej gminie mamy 

770 dzieci. Są dzieci z rodzin zastępczych i ten program realizuje Pomoc 

Społeczną w Grójcu i 10 rodzin, w tzw. koordynacji, którą realizuje Marszałek 

Województwa, czyli dla tych rodzin, które jedno z rodziców pracuje za granicą i 

wybiera czy świadczenie jest tam korzystniejsze czy u nas w kraju. Każdego 

miesiąca już od pierwszego kwietnia gdy były przyjmowane wnioski 

wypłacalność jest systematyczna. Na dzień dzisiejszy wypłaciliśmy ok. 

1 200 000zł. Jeżeli chodzi o realizację tego świadczenia w naszej gminie 

przepływała bardzo spokojnie. Każdego miesiąca gmina gotowa jest na wypłatę 

tego świadczenia, opóźnienie wynika z tego, że wojewoda przekazuje środki w 

transzach. Pani kierownik zaznaczyła, że realizacja programu to dodatkowa i 

bardzo trudna praca i z racji tego złożyła podziękowania pracownikom. Należy 

przyznać, że program 500+ był perfekcyjnie przygotowany.  Na dzień dzisiejszy 

jeden pracownik Ośrodka od miesiąca sierpnia poradzi sobie z  kontynuacją 

programu.  

 

Głos zabrała p. Lucyna Senator, która omówiła ocenę zasobów pomocy 

społecznej za rok 2015 oraz prognozę na lata 2016 i 2017 dla gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji społecznej i demograficznej. 

Ocena zasobów pomocy społecznej została wprowadzona w 2011 roku zmiana 

ustawy o pomocy społecznej zastępując bilans potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej. Zawiera ona dane za rok 2015 oraz prognozę na lata 2016 2017 dla 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 

demograficznej. Ocena zawiera zasoby, obejmujące w szczególności 

infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania 

pomocy społecznej bez względu na podmiot je finansujący i realizujący. 

obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy społecznej, rodzaje ich 

problemów oraz ich rozkład ilościowy. 

W poszczególnych tabelkach przedstawione są dane dotyczące osób i rodzin 

korzystających z poszczególnych rodzajów świadczeń. Generalnie liczba rodzin 

i osób korzystających z pomocy spada ze względu na zbyt niskie kryterium 

dochodowe, które nie jest weryfikowane od 2012 roku. 

Na pomoc społeczną nakładane są także nowe zadania do realizacji jednak nie 

idzie to w parze ze środkami finansowymi, w dużej mierze świadczenia 

finansowane są z zadań własnych gminy.  Nowymi zadaniami dla gmin jest 

kontynuowanie zatrudnienia i rozwijanie formy pracy asystenta rodziny  w celu 

unikania sytuacji odbierania dzieci z rodzin i przekazywania do pieczy 

zastępczej, współfinansowanie pobyty dzieci w pieczy zastępczej.  Prowadzenie 

procedury Niebieskich kart oraz obsługa zespołu interdyscyplinarnego jest także 
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dużym wyzwaniem dla ośrodka pomocy społecznej.  Aby pomoc rodzinom 

przezwyciężyć problemy działania ośrodka pomocy nastawione są na 

zintegrowaną i ścisłą współpracę instytucji i organizacji których główna forma 

działalności jest integracja i aktywizacja społeczności lokalnej, która zmaga się 

z tymi samymi problemami społecznymi np. bezrobociem. Przykładem takiego 

działania jest program PAI Program Aktywizacja i integracja realizowany przez 

powiatowy urząd pracy działający we współpracy z ośrodkiem pomocy 

społecznej l. 

Kolejnym wyzwaniem dla pomocy społecznej jest pomoc osobom starszym. 

Coraz większe nakłady finansowe przeznacza się na świadczenie usług 

opiekuńczych dla osób starszych i niepełnosprawnych. Wzrastają także koszty 

utrzymania osób przebywających w domu pomocy społecznej od 2004 roku 

gminy współfinansują to zadanie a coraz więcej osób starszych nie ma 

zapewnionej opieki przez rodzinę bądź są osobami samotnymi. Dlatego  bardzo 

ważnym zadaniem dla pomocy społecznej jest budowanie systemu wsparcia dla 

osób starszych poprzez propagowanie idei rodzinnych domów pomocy oraz 

dziennych domów pomocy  oraz wolontariatu. 

Ocena stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady podziękował pani kierownik i pracownikom za pracę jaka 

jest wkładana na co dzień, na którą składa się z ogromna ilość problemów i 

rozterek w wielu domach mieszkańców miasta i gminy.     

 

PKT 7 

Głos zabrał pracownik U M i G p. Tomasz Bogacki. W trakcie realizacji 

inwestycji jest wykonywanie placów zabaw w miejscowościach: Rudki, 

Rokitnica, Jankowice, Strzałki. Realizacja inwestycji jest wykonywana na 

terenie naszej gminy najczęściej na palcu po byłych szkołach podstawowych. 

Realizacja zadania do 4.07. br. Sposobem gospodarczym remontujemy boiska w 

Łęgonicach, Jankowicach i Rokitnicy. Boisko w Łęgonicach wybudowano na 

terenie parafialnym. W Jankowicach wybudowane przy dawnej szkole 

podstawowej. W Rokitnicy przy dawnej szkole podstawowej przy czym 

mieszkańcy, młodzież zaangażowała się w budowę tego boiska my jako gmina 

zapewnimy tylko bramki natomiast pozostałe elementy we własnym zakresie. 

Prace powinny zakończyć się do 30.06.  
 

Pracownik U M i G p. Andrzej Przyborek przekazał, że w dniu 

05.05.2016 roku dokonano odbioru końcowego zadania w postaci budowy linii 

elektrycznej oświetlenia ulicznego w miejscowości Żdżary. 

Całkowita wartość – 124 014,99 zł. 

Zamontowano 27 słupów oświetleniowych parkowych i 27 opraw parkowych  

z wysięgnikami i lampami sodowymi o mocy 70W każda. Ułożono w ziemi 1 

134 m kabla Y A K Xs 4x25 mm2. 
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W dniu 13 maja 2016 roku odebrano zadanie: budowa kanalizacji deszczowej  

z elementami odwodnienia w ulicy Czereśniowej, Wiśniowej i Orzechowej w 

Nowym Mieście. Wartość całkowita – 151 235,16 zł. Wykonano kanał z rur 

PVC SNB o średnicy 400 mm – 314,5 m, o średnicy 200 mm – 54,50 m, studnie 

z kręgów betonowych o średnicy 1000 mm – 12 sztuk, wpusty uliczne – 12 

sztuk. 

W dniu 18 maja dokonano odbioru końcowego zadania w postaci przebudowy 

ulicy Góra „widok” w Nowym Mieście nad Pilicą oraz drogi lokalnej we wsi 

Rosocha. Wartość całego zadania: 109 403,95 z czego: 

ulica Góra – 60 913,97 zł. Ułożono nawierzchnie bitumiczną 2 x 3 cm na 

długości 388 m o szerokości 3,5 m z poboczami z kruszywa o szerokości 0,50 

m, 

droga lokalna we wsi Rosocha – 48 489,98 zł. Wykonano nawierzchnie 

bitumiczną grubości 5 cm na długości 356 m o szerokości 3,5 m z obustronnymi 

poboczami z kruszywa o szerokości 0,50 m. 

W ramach Funduszu Sołeckiego z 21 sołectw, które przeznaczyły Fundusz 

Sołecki na remont dróg, zadania zostały zrealizowane w 18. Remont polegał na 

dostarczeniu i rozgarnięciu kruszywa lub żwiru. Na zakup, dostawę i rozładunek 

tych materiałów przeprowadzono wcześniej postępowanie w formie 

ogłoszonego zapytania cenowego, zgodnie z Zarządzeniem Nr 121/2014/Or 

Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z dnia 05 grudnia 2014 

roku. Do zrealizowania zostały zadania w sołectwie Promnik, Wał i Sańbórz. 

W dniu 20.06.2016 roku otwarto oferty na przebudowę drogi gminnej nr 

160808W Rosocha – Sacin – Bełek. Wpłynęły 2 oferty. Wybrano 

najkorzystniejszą przedstawioną przez Zakład Budowy i Eksploatacji Dróg i 

Mostów, Spółka z o. o., z Tomaszowa Mazowieckiego za kwotę 177 916,76 zł 

brutto. Podpisanie umowy nastąpi w dniu 28 czerwca 2016 roku.  

Termin wykonania zostanie określony do dnia 07 sierpnia 2016 roku. 

Na ukończeniu zadanie – przebudowa ulic na osiedlu – Sady. Zakończenie i 

odbiór na początku lipca br.  

 

Pracownik U M i G p. Małgorzata Krawczyk poinformowała, że została 

podpisana umowa na realizację zadania przebudowa kanalizacji deszczowej na 

terenie osiedla przy ul. Tomaszowskiej i jej przedłużenie. Wykonawca wystąpił 

do realizacji pierwszego etapu. Po rozpoczęciu robót wystąpiły różnego rodzaju 

kolizje, których wcześniej projektant nie mógł przewidzieć ze względu na to, że 

część infrastruktury nie była naniesiona na mapie. Organizowane były spotkania 

z udziałem wykonawcy projektanta, inspektora nadzoru, administratora, 

dyrektora Zakładu Usług Komunalnych. Były prowadzone ustalenia wykonawcy 

z p. Misztalem, administratorem odnośnie nieczynnego kanału ciepłowniczego, 

który podjął decyzję, żeby wykonawca fragment usunął. Była też kolizja z 

drzewami, których też nie było na mapach. O niektóre wystąpiliśmy do 

Powiatowego Zarządu Powiatowego Dróg, aby złożyli wniosek do Starostwa o 
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wycinkę. Kolejnym problemem jest taras przy bl. nr 3, który został zrealizowany 

zgodnie z pozwoleniem na budowę, ale nie było tarasu na podkładach 

geodezyjnych. Po ustaleniach z projektantem uwzględnił i akceptuje wszelkiego 

rodzaju zmiany jako nie istotne. I po zrealizowaniu kolejnych etapów je 

zaznaczy na mapach.  

Wpłynęło zgłoszenie od Wspólnoty Osiedla nr 3 dotyczący lokalizacji studni w 

obrębie chodników, która była wykonana ze względu na ułożony chodnik. 

Zgłoszenie zostało uwzględnione. Kolejny problem to niezgodność organizacji 

ruchu z dokumentacją techniczną. W dniu 28.06 zaplanowano spotkanie.  

 

Pan Tomasz Bogacki uzupełnił swoją wypowiedź. Oddano do użytku garaż z 

zapleczem kuchennym w miejscowości Bieliny. 

Pan Burmistrz dodał, że świetlice wiejskie będą w miarę możliwości 

wyposażane i budowane. Podziękował mieszkańcom, strażakom, którzy 

pracowali przy  świetlicy wiejskiej w Bielinach. 

Jeśli chodzi o inwestycję, którą omówiła p. Krawczyk realizowana jest na 

specyficznym terenie po byłej jednostce wojskowej. Nie wszystko było 

naniesione na mapkach. Pojawiały się problemy wykonawca przerywał prace. 

Często się zdarzało, że należało wyłączyć dostawę wody. Pomimo utrudnień 

prace na terenie jednostki się posuwają.   

 

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów p. Jan Trzaskowski zapytał jaka jest 

aktualnie perspektywa ewentualnego wykonania modernizacji budynku po byłej 

bibliotece. Pan Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy z powodu braku 

środków finansowych w budżecie, proponuje się realizację tego zadania na 

następny rok. Należy wykonać termomodernizację budynku, aby przystąpić do 

projektu.  

 

Radny Mirosław Bors w imieniu swoim i mieszkańców Bielin podziękował 

panu Burmistrzowi, radnym w realizacji zadania rozbudowy budynku garażu z 

zapleczem kuchennym. 

Pan Burmistrz podziękował za zaangażowanie sołtysom wsi Jankowice, 

Rokitnica, strażakom, mieszkańcom, którzy zaangażowali się w budowę boiska.  

 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 

28.04.2016r. – 23.06.2016r. 

- w dniu 25.04 spotkanie z Ministrem Sportu, które dotyczyło planowanych 

zadań inwestycyjnych,  

- w dniu 02.05 objazd z dyrektorem p. Misztalem terenu w celu sprawdzenia 

dekoracji: uchwyty do flag oraz flagi, 

- w dniu 03.05 uroczysta Msza Święta, pod pomnikiem składanie wiązanek 

kwiatów. Pan Burmistrz podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w 

uroczystościach, 
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- w dniu 04.05 spotkanie na jednostce wojskowej z zarządami wspólnot. 

Spotkanie dotyczyło propozycji przeniesienia placu zabaw. Na miejscu placu 

zabaw Wspólnota planuje wybudować parking.  Na dzień dzisiejszy podjęto 

decyzję, że plac zabaw zostanie wyremontowany i do końca roku będzie 

znajdował się na tym terenie. Obecnie opracowywany jest plan 

zagospodarowania.  

- w dniu 05.05. spotkanie w Starostwie dotyczące organizacji Światowych Dni 

Młodzieży oraz inwestycji drogowych – droga na Waliskę, 

- w tym dniu odbiór inwestycji w Żdżarach – oświetlenie uliczne, oraz spotkanie 

z mieszkańcami Rudek w sprawie budowy świetlicy (w br. zostanie opracowany 

projekt, najpierw powstanie plac zabaw, a w przyszłym roku może uda się 

wybudować świetlicę). Jest to jedna z większych miejscowości gdzie jest brak 

świetlicy kolejna to Pobiedna, Świdrygały i Sacin. 

- w dniu 06.05. spotkanie z Komendantem Jednostki Straży. Omówione zostały 

sprawy działania straży na naszym terenie. Komendant straży czyni starania o 

pozyskanie sprzętu dla jednostek.  

- w tym dniu odbiór mieszkania w Domaniewicach dla lokatorów objętych 

eksmisją. Na dzień dzisiejszy eksmisja została wstrzymana.  

- w tym dniu lustracja terenu na terenie budowy  Jednostki Wojskowej, 

- w dniu 09.05 udział w spotkaniu z Marszałkiem Senatu RP, które dotyczyło 

problemów naszej gminy, 

- w dniu 11.05. spotkanie z przedstawicielami firmy w sprawie postępu prac nad 

strategią rozwoju gminy oraz spotkanie z księżmi w sprawie organizacji 

Światowych Dni Młodzieży,  

- w tym dniu udział w przeglądzie w Rososze.  W trakcie wykonywania prac 

doszło do częściowej zmiany drogi. Ustalono aby sprawę wyjaśnić, aby  

mieszkaniec był zadowolony,  

- w dniu 12.05. ingerencja w Funduszu Ochrony Środowiska w Radomiu i 

możliwości pozyskiwania środków w obecnej perspektywie unijnej, 

- w dniu 13.05 odbiór instalacji wodno – kanalizacyjnej na osiedlu sady pod 

obecną inwestycję drogową, 

- w dniu 14.05. lustracja budowy na osiedlu wojskowym – problemy dotyczące 

gruntu, 

- w dniu 17.05 udział w konwencie wójtów i burmistrzów w Pionkach. 

Spotkanie z przedstawicielami Kuratorium Mazowieckiego oraz Mazowieckiego 

Zarządu Dróg. Spotkanie dotyczyło poruszanych spraw naszych szkół i 

przyszłej polityki oświatowej. Natomiast problemem stały się plany na rok 

przyszły Mazowieckiego Zarządu Dróg do dróg mazowieckich na naszym 

terenie. Pomimo projektów już realizowanych na naszym terenie, byliśmy 

wykreśleni z tego budżetu na lata następne. Po rozmowach z przedstawicielem 

regionu radomskiego może uda się na naszym terenie na drogach wojewódzkich 

poczynić inwestycje, 
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- w dniu 18.05. spotkanie w sprawie inwestycji na osiedlu wojskowym, 

projektantem, inspektorem nadzoru, wykonawcą, 

- odbiór dróg i inwestycji drogowych przy ul. Góra i w msc. Rosocha, 

- spotkanie z dyrekcją szkoły podstawowej w Nowym Mieście oraz rodzicami w 

celu rozwiązania problemu w szkole, 

- w dniu 19.05. kolejne spotkanie z zespołem w sprawie inwestycji na osiedlu 

wojskowym,  

- w tym dniu odbyło się spotkanie z okazji Dnia Pielęgniarki, 

- w dniu 20.05. spotkanie z przedstawicielami firmy gazowej, ustalenie 

harmonogramu prac tj. rozbiórka budynku i instalacja na osiedlu sady, 

- w dniu 22.05. udział w pielgrzymce z samorządowcami, sołtysami na Jasną 

Górę,  

- w dniu 23.05. spotkanie z ojcem Tomczykiem organizatorem pieszej 

pielgrzymki warszawskiej na Jasną Górę, 

- w tym dniu spotkanie z przedsiębiorcą, który zainwestuje na terenie naszego 

miasta oraz zatrudni kilka osób,  

- spotkanie przedstawicieli służb policji, księży w sprawie organizacji 

Światowych Dni Młodzieży, 

- w dniu 24.05. spotkanie z Prezesem, Komendantem Straży jednostek Straży 

oraz przedstawicielami niektórych jednostek, 

- spotkanie z wykonawcą remontu Żłobka Samorządowego, 

- kolejne spotkanie z inspektorem nadzoru prac na osiedlu wojskowym,  

- w dniu 25.05. Dzień Patrona w szkole podstawowej oraz udział w komisjach,  

- w dniu 27.05. przygotowanie do rodzinnego spotkania zespołu 

odpowiedzialnego za przygotowania spotkania. Po południu wspólnie z 

księdzem Łęgonic przygotowano Dzień Dziecka, w tym poświęcenie placu 

zabaw w Łęgonicach, 

- w dniu 28.05. – Nowe Miasto biega, 

- w dniu 29.05. Dni Honorackie połączone z piknikiem rodzinnym, 

- w dniu 30.05. spotkanie z potencjalnymi inwestorami oraz kolejne spotkanie z 

wykonawcą i inspektorem nadzoru na osiedlu wojskowym,  

- w dniu 31.05. dostarczanie paczek do szkół z okazji Dnia Dziecka. Pan 

Burmistrz szczególne podziękowania przekazał pracownikom z Referatu 

Promocji za przygotowanie paczek oraz podziękował sponsorom, 

- w tym dniu spotkanie z wykonawcą zarówno na osiedlu wojskowym jak i 

wykonawcą i projektantem, inspektorem nadzoru w budynku ogniska pracy 

pozaszkolnej, 

- w dniu  01.06. spotkanie Rady Społecznej w szpitalu, na którym przekazano 

informacje o kolejnych problemach finansowych szpitala w tym, również o 

nieprawidłowym nadzorowaniu rozbudowy izby przyjęć. Zadłużenie szpitala 

jakie wykazał ostatni audyt to około 14mln. zł.  

- w dniu 02.06. konferencja z zespołem Wojewody Mazowieckiego na temat 

wsparcia gmin w procesie planowania przestrzennego, 



 21 

- w dniu 06.06. spotkanie w Starostwie z Zarządem oraz z przedstawicielami 

nadleśnictwa w sprawie uzgodnienia co do drogi w kierunku  - Waliska, 

spotkanie z przedstawicielami firmy brokerskiej które dotyczyło opracowania 

najkorzystniejszych rozwiązań ubezpieczeń dla gminy i jednostek podległych, 

- odbiór placu przed budynkiem sportowym, rozmowa z przedstawicielami 

firmy z Tomaszowa Mazowieckiego, w kwestii poszerzenia badań w naszym 

szpitalu o  badania onkologiczne.  

- w tym dniu lustracja terenu gminy wraz z pracownikami i ustalenie terenu pod 

boiska, 

- w dniu 08.06. spotkanie z pracownikami Zakładu Energetycznego oraz 

pracownikami gminy w sprawie inwentaryzacji lamp na terenie gminy oraz 

przekazanie na stan Urzędu, 

- w dniu 09.06. spotkanie w Regionalnym Zarządzie Gospodarki Wodnej. Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że aby cokolwiek zrobić na terenie nadpilicznym jesteśmy 

ograniczeni z jednej strony wspólnotą Góra, następnie dalej są prywatne tereny. 

Natomiast teren, który jest na wprost ul. Pilicznej to teren Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej, który może Gminie wydać decyzje aby móc 

przeprowadzić inwestycje turystyczne. Drugą decyzyjną stroną będzie RDOŚ w 

Radomiu, ale najpierw musimy uzyskać zezwolenie z Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej. Podpiszemy umowę i wówczas będziemy dzierżawcą, aby 

móc wykonać inwestycje m. in. na wyspie. Inwestycja podniesie atrakcje 

Nowego Miasta będzie wykonany dojazd z kostki brukowej oraz zatoczka dla 

samochodów, 

- w dniu 10.06. spotkanie w Starostwie z przedstawicielami w sprawie planu 

przewozu na terenie powiatu i województwa,   

- w tym samym dniu spotkanie w Nadleśnictwie i Starostwie w sprawie 

inwestycji drogowych,  

- w dniu 13.06. spotkanie z wykonawcą Żłobka oraz inspektorem nadzoru, oraz 

spotkanie w sprawie stacji uzdatniania wody. Jeśli chodzi o stacje uzdatniania 

wody to są ogromne koszty w tej chwili projekt, który mamy wykonany na 

wykonanie stacji to kwota około 1 800 000zł. Prowadzone są rozmowy, aby 

uzyskać dotację,  

- w dniu 14.06. spotkanie z komisjami, konserwatorem zabytków,  

- w tym dniu przegląd pomieszczeń w OPP, oraz zaplanowanie z p. Dyrektor 

niezbędnych remontów w poszczególnych salach, 

- w dniu 15.06. poruszona sprawa monitoringu. W najbliższym czasie 

podpisanie umowy. Kamery pojawią się w najbardziej newralgicznych 

miejscach miasta, 

- w tym dniu spotkanie w sprawie zaplanowania inwestycji, 

- w dniu 16.06 spotkanie w sprawie wydania zezwoleń na wycinkę drzew, 

sprawa tablicy na Górce Zgody oraz decyzji na zabezpieczenia alarmowe 

kościoła w Łęgonicach,  
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- w dniu 17.06. spotkanie z projektantem w sprawie kanalizacji ul. Browarna, ul. 

Piliczna. Odbyły się spotkania z mieszkańcami większość mieszkańców 

wyrażała zgodę na przeprowadzenie kanalizacji. Pojawiły się osoby, które z tej 

kanalizacji rezygnują, a tym samym brak jest możliwości przeprowadzenia 

przez te tereny takiej instalacji. Podziękował radnej p. Iwonie Lepa, która 

przeprowadziła szczere pertraktacje z niektórymi mieszkańcami i większość 

zgody już otrzymaliśmy.  

- odbyło się również spotkanie z Prezesem i Komendantem Straży Pożarnej w 

sprawie wyposażenia w sprzęt jednostek.  Komendant zwrócił się o dotacje do 

Komendanta Głównego Straży i ma nadzieję, że doposaży jednostki w 

dodatkowy sprzęt, 

- w tym dniu spotkanie zespołu księży, sióstr przełożonych,  w sprawie 

Światowych Dni Młodzieży, 

- rozpoczęły się wizyty w szkołach w związku z zakończeniem roku szkolnego 

pożegnania klas VI w Żdżarach, dziś po sesji szkoła podstawowa w Nowym 

Mieście również pożegnanie klas VI, w dniu jutrzejszym w dalszym ciągu 

kolejne szkoły. 

Pan Burmistrz poinformował, że rok 2017 będzie rokiem Błogosławionego 

Honorata Koźmińskiego oraz brata Alberta. Taka uchwała w sejmie została 

podjęta.  

 

PKT 8 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura 

Rady: 

- z dn. 29.03.2016r. podanie p. Pawła Wołyniec o wydzierżawienie 400m2 placu 

pod inwestycję na działalność usługową. Podanie nie uzyskało aprobaty ze 

strony radnych, 

- kolejne to uchwały, stanowiska samorządów, które dotyczą podziału 

statystycznego województwa mazowieckiego, 

- z dn. 06.05. Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Ocena zasobów 

pomocy społecznej za rok 2015 oraz prognozę na lata 2016 i 2017 dla gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji społecznej i 

demograficznej, 

- z dn. 12.05.2016r. pismo Zakładu Usług Komunalnych kierowane do Starosty 

Powiatu Grójeckiego o uregulowanie należności z tytułu dostawy wody i 

odbioru nieczystości ciekłych,  

- z dn. 17.05.2016 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy, 

- z dn. 30.05.2016r. informacja o utracie mocy obowiązującej niektórych 

uchwał, 

- z dn. 30.05.2016r. uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym wniosku 
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Komisji Rewizyjnej w sprawie  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i 

Gminy. Opinia pozytywna. 

- z dn. 19.05.2016r. pismo Placówki Terenowej KRUS w Grójcu o 

umożliwienie spotkania z sołtysami podczas najbliższej sesji Rady celem 

przekazania podstawowych informacji dotyczących ubezpieczenia społecznego 

rolników, 

- z dn. 02.06.2016r. pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące uchwały, która 

została podjęta z naruszeniem prawa, 

- pismo Lokalnej Grupy Działania z dn. 13.06.2016r. dotyczące szkolenia,  

- z dn. 07.06.2016r. pismo Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w 

załączeniu kopie oświadczeń majątkowych złożonych przez Burmistrza i 

Przewodniczącego Rady, celem publikacji w BIP - ie, 

- z dn. 15.06.2016r. odpowiedź na wniosek radnego Sebastiana Stolarka i Pani 

Bożeny Gapys, złożonego na posiedzeniu Komisji Oświatowo – Społecznej w 

dn. 25.5.2016r. 

- z dn.13.06.2016 uchwała Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie stanowiska 

dotyczącego poparcia dla podziału statystycznego Województwa 

Mazowieckiego.    

- z dn. 13.06.2016r. uchwała Rady Powiatu Grójeckiego odnośnie planowanej 

linii elektroenergetycznej sieci przesyłowej,  

- z dn. 15.05.2016r. wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej 42/78, 

Przewodniczący Rady zaprosił obecnych do udziału w posiedzeniach komisji. 

Następnie przekazał, że przy odbiorze oświetlenia w miejscowości Żdżary 

obecny był z poprzedniej kadencji Przewodniczący Rady p. Zbigniew Kacprzyk, 

który na ręce Przewodniczącego Rady p. Tomasza Pietruchy złożył 

podziękowania dla radnych, Burmistrza i tym, którzy brali udział w realizacji 

tego przedsięwzięcia.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że w ostatnim tygodniu sierpnia 

zaplanowane są Dożynki i Dni Nowego Miasta, w związku z tym zapytał czy 

pozostajemy z formą organizacji jaka była w roku ubiegłym czy wybieramy 

inna formę.  

Przewodniczący Rady poinformował, o zawiadomieniu Burmistrza w sprawie 

szkód powstałych w gospodarstwach na wskutek gradobicia i silnego wiatru.  

Następnie Przewodniczący Rady przekazał, że w ostatnim czasie zaginęła 

tablica upamiętniająca powstanie szpitala znajdująca się na Izbie Przyjęć. 

Tablica jest już na właściwym miejscu i należy podziękować p. Dyrektor za 

interwencję, a my nie wstydźmy się historii.  

Przewodniczący Rady wyraził podziękowania dla p. Burmistrza, radnej Powiatu 

Grójeckiego p. Annie Steczkowskiej za podjęte działania w kierunku 

zaplanowanych działań inwestycyjnych.  

  

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady.  
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PKT 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poprosił Skarbnika 

Miasta i Gminy p. Ewę Bator o przedstawienie sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2015 rok. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

poinformowała, że Burmistrz Miasta i Gminy zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych przedłożył sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za 

2015 rok, sprawozdanie z realizacji planu finansowego samorządowej instytucji 

kultury oraz informację o stanie mienia komunalnego za 2015 rok. 

Sprawozdanie obejmuje wykonanie dochodów i wydatków w zakresie zadań 

własnych gminy, zadań zleconych przez administrację rządową, zadań 

zrealizowanych na podstawie porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz przychodów i wydatków samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych działającego od dnia 1 stycznia 

2011 roku, zrealizowanych inwestycji, sprawozdania z działalności 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

jako dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok. 

W pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2015 rok Rada Miejska uchwaliła 

dochody w wysokości 22 866 559zł., natomiast wydatki 21 596 491zł. , gdzie 

zaplanowano nadwyżkę 1 270 068zł. w budżecie 2015r. zaplanowano również 

spłaty kredytów i pożyczek w wysokości 1 911 941,80zł. W trakcie roku 

dokonywano zmian w budżecie. Rada Miejska podjęła 11 uchwał w sprawie 

zmian w budżecie, natomiast Burmistrz Miasta i Gminy w ramach swoich 

upoważnień wydał 31 zarządzeń w sprawie zmian w planie dochodów i 

wydatków budżetu gminy. Po wszystkich zmianach plan dochodów wyniósł 

24 721 479,77zł. , a plan wydatków 23 935 357,77zł. z planowaną nadwyżką 

budżetu w wysokości 786 122zł. 

W budżecie 2015 roku na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej i 

inne zadania zlecone przeznaczono 3 452 700,77zł. Były to dotacje z 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, Krajowego Biura Wyborczego, środki 

europejskie, dotacje ze Starostwa Powiatowego w Grójcu, dotacje z WFOŚ i 

GW oraz dotacje z Ministerstwa Sportu i Turystyki.  

Dochody budżetu zrealizowano w wysokości 23 651 855,64zł. tj. 95,67% 

przyjętego planu. W realizacji dochodów nie odnotowano  znacznych odchyleń 

od ogólnego wskaźnika wykonania dochodów. Dochody z mienia gminy za 

2015 rok wyniosły 364 977,83zł. z tego dochody ze sprzedaży majatku 

149 258,50zł. za wieczyste użytkowanie 198 000,00zł. i odsetki od tych 

należności 6 600,00zł. 

Wydatki zrealizowano w wysokości 22 157 075,64zł. tj. 92,57% przyjętego 

planu. W ramach zrealizowanych wydatków nie odnotowano znacznych 

odchyleń od wskaźnika wykonania wydatków ogółem. 

Z budżetu gminy w trakcie 2015 roku udzielono dotacji w łącznej kwocie 

837 312,57zł. Były to dotacje podmiotowe i celowe. Dług gminy na koniec roku 
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wyniósł 2 064,989zł. i stanowi 8,73% wykonanych dochodów ogółem. Wydatki 

związane z obsługą zadłużenia 62 297,81zł.co stanowiło 8,35% wykonania 

dochodów. Rozchody na dzień 31.12.2015 roku wyniosły 1 911 941,80zł. Na 

koniec roku stan zobowiązań wyniósł 1 180 023,67zł. w tym 833 600,90zł. – to 

zobowiązania z tytułu dodatkowego wynagrodzenia rocznego oraz z tytułu 

wyrównania wynagrodzeń dla nauczycieli w związku z nie osiągnięciem kwoty 

bazowej. Nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. Stan należności 

wymagalnych – 1 059 973,80zł. w tym należności Zakładu Usług Komunalnych 

– 103 654,41zł. oraz należności od dłużników alimentacyjnych 484 938,03zł. 

Stan środków na rachunku budżetu wyniósł 491 831,86zł. Dochody 

zrealizowano w wysokości 23 651 855,64zł. w tym bieżące 21 484 224,13zł. i 

majątkowe 2 167 631,51zł. Wydatki zrealizowano w wysokości 

22 157 075,64zł. w tym bieżące 19 138 133,53zł. i majątkowe 3 018 942,11zł. 

Rok budżetowy 2015 zamknął się nadwyżką budżetową w wysokości 

1 494 780zł.  

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego do protokołu. 
 

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdania finansowe za 2015 rok: Bilans z 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą sporządzonego na dzień 31.12.2015r., bilans jednostki budżetowej i 

samorządowego zakładu budżetowego, rachunek zysków i strat oraz zestawienie 

zmian w funduszu. Sprawozdania finansowe zostały szczegółowo omówione na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskie w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdania 

finansowe za 2015 rok stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Zespół w Radomiu Nr Ra.141.2016 z dnia 14 kwietnia 2016 roku, w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2015. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego  protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia oraz 17 maja 2016 roku 

rozpatrzyła pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia oraz 17 maja 2016 roku 
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rozpatrzyła pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 

sprawozdanie finansowe za 2015 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina odczytał uchwałę 

Nr 1/2016 Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 17 maja 

2016 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Zespół w Radomiu Nr Ra.206.2016 z dnia 30 maja 2016 roku, w sprawie opinii 

o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego  protokołu. 

 

Pan Burmistrz podziękował radnym za absolutorium oraz p. Skarbnik za 

pracę w realizacji budżetu. 

 

Następnie głos zabrał radny Sebastian Stolarek powiedział jak pan Burmistrz 

zauważył, że pani Skarbnik dba o to, aby liczby się nam zgadzały. Pogratulował 

panu Burmistrzowi wykonania budżetu. Budżet w którym pan Burmistrz miał 

się zmieścić nie jest małym budżetem. Radny zapytał p. Burmistrza o 

odpowiedź na pismo o dostępie informacji publicznej w związku z 

pozyskiwaniem środków z zewnątrz. Okazuje się, że przez ostatnie dwa lata 

jako gmina nie pozyskaliśmy środków z zewnątrz. Natomiast martwi radnego 

zadłużenie naszej gminy, które na dzień 30.04. br. to ponad 2 mln. zł. przy braku 

pozyskiwania środków z zewnątrz. Ma nadzieję, że dołożymy wszelkich starań, 

aby nasz dług nie wzrastał, żeby inwestycje rzeczywiście były czynione a środki 

pozyskiwane jak w najwyższym stopniu. Pogratulował jeszcze raz p. 

Burmistrzowi. Wypowiedź radnego p. Sebastiana Stolarka zarejestrowana jest 

na nośniku cyfrowym. 

 

Pan Burmistrz odpowiedział, jeżeli radny porusza sprawę inwestycji i 

pozyskiwania środków to powinien się orientować  jakie były pozyskane środki 

z zewnątrz. Kolejna sprawa mówi pan, że mało środków  pozyskaliśmy 

natomiast w 2015 roku pozyskano około 200 000zł., w 2016 roku ponad 

220 000zł. Pan Burmistrz zaznaczył, że może przekazać informacje jakie były 

środki w poprzednim rozdaniu unijnym posiada zestawienie pozyskiwania 

środków krajowych bo do tego się  może odnieść. W poprzednich latach tj. w 

2014 roku – 32 000zł. , jest to kwota niezadowalająca. Poprzednie lata 2013 rok 

– 200 000zł. oraz 55 000zł. na drogę gminną. Może pan robić zarzuty 

Burmistrzowi, pracownikom wtedy kiedy tych środków nie będziemy 

pozyskiwać. Nie będziemy negować, ani występować ma prawo takie zarzuty 
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czynić. Na dzień dzisiejszy nie jest to adekwatne do obecnej sytuacji. Natomiast 

to co się pozyskuje czyli kwoty zewnętrzne to nie jest to żadnym 

wyznacznikiem, że gmina będzie wspaniale prosperować, działać. Można 

zafundować sobie niewiadomo jakie samochody, ale ktoś musi za to płacić. I my 

to robimy spłacamy. To zadłużenie o którym radny mówi również bierze się z 

tego, że musimy spłacać poprzednie zaciągnięte kredyty. Pierwsze wnioski o 

wystąpienie środków będą pojawiały się w lipcu, sierpniu, ale oczywiście 

potrzebny jest wkład własny.  Środki z Funduszu Ochrony Środowiska były to 

pożyczki na zakup samochodów, które należy zwracać. Natomiast tam gdzie 

będzie niewątpliwie potrzeba  np. pozyskanie środków na instalacje wodno – 

kanalizacyjne będziemy aplikować środki bo sami nie wykonamy zadania. Jeśli 

radny będzie w przyszłym roku nam zarzucał, że nie korzystaliśmy z środków to 

wówczas bardziej będę z radnym polemizować. Dzisiaj nie ma potrzeby.  

Radny Sebastian Stolarek dodał, że do tego grona dołączył cztery miesiące temu 

i prosił o wyjaśnienie o jakie samochody chodzi. Bo jeżeli chodzi samochody 

jednostek straży pożarnej to myśli, że jest to kwestia bezpieczeństwa 

mieszkańców nas wszystkich. Na dzisiejszej sesji wypowiedź komendanta 

dotyczyła, że zostało dużo zrobione, ale i wiele jest do zrobienia więc starajmy 

się pracować na to by wszystkim żyło się lepiej. Patrzmy przed siebie i 

wyciągajmy odpowiednie wnioski. Nie wyrzucajmy sobie nawzajem i nie 

obrzucajmy się nieprawidłowościami, ja panu Burmistrzowi pogratulowałem i 

poprosiłem żebyśmy wspólnie działali ku lepszemu dobru mieszkańcom naszej 

gminy.  

Radna Iwona Lepa powiedziała, że jeżeli radny Stolarek słuchał wypowiedzi 

pana Burmistrza to jasno z tego wynika, że nie neguje tego, że zostały 

zakupione samochody bo to służy naszemu bezpieczeństwu, ale pan Burmistrz 

wyraźnie powiedział, że zadłużenie bierze się stąd, że spłacamy pożyczki 

dlatego jest takie zadłużenie. Wyjaśnień może udzielić p. Skarbnik, żeby nie 

prowadzić niepotrzebne dyskusje.  

Przewodniczący Rady powiedział, że nie musimy przekonywać do tego bo 

wszystkim nam leży na sercu i taka jest intencja wszystkich samorządowców, 

aby pracować dla dobra społeczności.  

 

 

 

 

PKT 10a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 
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wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/135/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 

PKT 10b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2015.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1 uchwalono uchwałę Nr XXI/136/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady pogratulował 

PKT 10c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

Skarbnik p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz uzasadnienie do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/137/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. Skarbnik p. Ewa Bator 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/138/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grójeckiemu.   

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/139/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10f 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
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wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

 

Radny Dariusz Dziurowicz wnioskował o nie czytanie uzasadnień do kolejnych 

projektów uchwał, ponieważ były one omawiane na posiedzeniu komisji. Radny 

uznał, że wprowadzona zmiana usprawni pracę dzisiejszych obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem wniosku radnego Dariusza Dziurowicza 13 

radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. 

 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/140/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10g 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz i trybem jej składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/141/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10h 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie terminu częstotliwości i trybu uiszczania 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/142/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10i 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/143/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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PKT 10j 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/144/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10k 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XX/134/2016 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 28 kwietnia 2016 roku w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu 

Miejsko- Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania 

jej Statutu.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/145/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10l 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do  Uchwały Nr 

XXVI/175/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 

kwietnia 2005 roku w sprawie aktu o utworzeniu Miejsko- Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania jej Statutu.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/146/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10ł 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie w 2016 roku. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/147/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10m 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Samorządowego, dla 
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którego organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą oraz 

nadania mu statutu. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/148/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10n 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2014 Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 1 grudnia 2014 w sprawie 

ustalenia składu liczbowego Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/149/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10o 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego  stałych  

Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXI/150/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 11 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 12 

Przewodnicząca Osiedla p. Helena Pardej prosiła, aby zorganizować spotkanie z 

właścicielami aptek z prośbą czy podejmą się dyżurowania nocą. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że zwrócono się do wszystkich aptek o możliwość 

wprowadzenia nocnych dyżurów - w jednej z aptek. Wszystkie apteki 

odmówiły. Podjęcie się pełnienia takich dyżurów jest to jednak duże 

zobowiązanie dla apteki i raczej nie ma przełożenia na korzyści finansowe, 

biorąc pod uwagę, liczbę mieszkańców nasze miasto jest małe.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokołowała        Przewodniczył  

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                         mgr Tomasz Pietrucha 


